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SLOVENSKO: Na začiatok, dovoľte mi pripomenúť, že sa blížia Voľby 2022. Konkrétne
22.10 2022. Ako som to už avizoval viackrát, máme jedinečnú šancu, uchopiť capa za rohy a
vziať to odspodu. Je to možno naša prvá šanca s toľkými prebudenými ľuďmi, urobiť miestne
zastupiteľstvá a starostov zasa národných. Jedného z kandidátov by som Vám chcel dnes
predstaviť.

Pamätáte si toho nenápadného chalana v kulichu, ktorý nasrdil nášho hladného hygienika, keď sa
pozreli najskôr, čo mali naši hygienici pod zub a následne natočili, čo im chybalo na puse? Áno, boli
to handry, papuľníky, dusítka…Ten nenápadny chalan, ktorý sa spolu s Adrianou Kráľovou dostali do
povedomia ako aktivisti, ktorí sa postavili za svoje aj naše deti a handry šli aspoň na čas, dole z
nevinných detskych tváričiek?

Ten istý chalan založil o.z. Voľná zóna a má nielen web tu volnazona.com no zameriava sa na pomoc
nielen prevádzkam, ktoré napriek šikane kománd hladného hygienika a nášho pána
ministra whatsappa fungovali aj v čase čajdémie, ale zameriava sa už aj na ďalšiu pomoc deťom,
postihnutých vyčíňaním čajdémie, kde sa čaj podával aj deťom.

čo robí voľná zóna nielen počas čajdémie

No a Miro Heredoš kandiduje na primátora hladného mesta SR, Bratislavy. Hladné naozaj je, pretože
to, čo tam je teraz, je katastrofa. A Miro je jedným z tych, čo bude mócť nasýtiť dopyt po
excelentných kádroch.

 

 

Rozlúčil sa s Republikou, z jeho postov na socialnych sieťach pochopíte prečo (a pozdravujem štúdio
Kežmarok, stále ste nenašli náckov na ukrajine chalani?), no a robí takú skvelú investigativnu prácu,
ako málokto. K tomu sa dostanem, no pred tým malá výzva. Viem, že nás čítajú aj ľufia, ktorí nemaju
problém s investovaním. Chalani nájdite si čas, prečitajte viac o volnej zóne a zamyslite sa, či sa
oplatí pomôcť im..

No a teraz tá malá bomba. Tu a tu som písal výzvy na podporu JUDr. Peťa Weisa. Slovenská
advokátska komora (SAK) ho veľmi nekvalifikovane obviňuje z bodov nenazvateľnych inak, ako
blbosti.

Peťo informuje na úrovni docenta medicíny, skvele zazdrojované perličky nielen o čajdémii, ČAJI19 a
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čajoch, ktoré si dávali ľudia, najskor dve dávky a potom posilovací čaj. No a čo čert nechcel, tu sa
Vám nejaký generál. Lengvarský rozhodne zadať nespecifikované konzultačné služby časti vedenia
SAK a tu naraz SAK doručuje JUDr. Weisovi obvinenie….

zdroj: https://t.me/miroheredos

A pod videom text:

ZAPLATIL LENGVARSKÝ ŠÉFA SLOVENSKEJ ADVOKÁTSKEJ KOMORY SUMOU 240

000 EURO ABY TÁ LYNČOVALA DOKTORA WEISA

Priatelia, minister Lengvarský si 18.1.2022 zazmluvnil na rok právne “poradenské” služby od firmy
MAPLE & FISH, s.r.o. v sume 240 000 euro s DPH.

Viete kto vlastní túto firmu? Konateľom je sám šéf Slovenskej advokátskej komory, pán doktor Karas.

Aká milá náhodička! Šéf SAKu radí ministrovi Lengvarskému, presne ten šéf SAKu, ktorého
inštitúcia disciplinárne rieši advokáta Weisa za jeho názory tak na pandémiu ako aj vakcíny, či
očkovanie.

Otázky sú len dve:

1) To nemá MZ SR advokátsky tím, ktorý má radiť ministrovi? To vážne?

2) Konšpirácia (?) – nemohlo by to byť tak, že suma 240 000 euro by bola akýmsi “úplatkom” za to, že
hlavného súpera MZ SR – advokáta Weisa – porieši SAK a bude sa cielene usilovať zbaviť ho
oprávnenia pracovať ako advokát?

18. januára zmluva, a 2. februára disciplinárne riešenie JUDr. Weisa?

Nie sú tu prepojenia ???

ZMLUVA TU:

https://www.crz.gov.sk/zmluva/6152987/

Oj joj jooooooooj. Verím, že keď zasadne Miro Heredoš do kresla starostu mesta Bratislava, rozpočet
dostane dobré prevetranie. No čo Vy na to, ctení čitateľ?

1. Podarí sa s týmto usvedčiť SAK z neetického spravania sa?

2. Podarí sa Mirovi aj takto presvedčiť ľudí, že sú stále na Slovensku skvelé kádre?

3. Už vidíte na tomto priklade, že kandidovať má zmysel? Lebo kvalitní ľudia sú stále tu?

 

Buďte zdraví a ja držím osobne palce Mirovi aj Peťovi, aby šli vpred uspešne a JUDr. Ficovi chcem
zagratulovať a verím, že budú nasledovať správne kroky. Čakáme, no nezabudnite, sociálny čas
uháňa rýchlosťou pred tým nevídanou a Božie mlyny sa krútia ako vrtule MI 28N, alebo KA52ky…
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